# 2022 Theme & Goal of FGCCT To clearly know God's words

#### **English Ministry Announcements:**

- Praise the Lord that the COVID case counts have stabilized recently. Our church will gradually re-open the in-person services for TM. Starting Feb. 13, in-person services for TM will resume at a 50% capacity of the room. In-person EM services and Children's Sunday School will continue as long as the Government allows religious gathering to continue under the COVID restrictions. Welcome to all, if anyone is joining us for the first time, please sign the guest book. Please follow the rules posted for everyone's safety.
- 2. Next Week's (Mar. 13, 2022) EM service: Sermon speaker---Rev. Tim Li, Sermon Title-- Beware of False Prophets J. Scripture-- Matthew 7:15-20.
- Our beloved Mr. and Mrs. James Chi will return to Taiwan permanently on March 09. May our Lord be with them, lead their paths forward and grant them peace and joy. We also pray the Lord will help Mrs. Chi reduce her pain and have a speedy recovery of health. If any brothers or sisters have an opportunity to return to Taiwan, Mr. and Mrs. Chi welcome your visit to their home at Neili. Their phone number in Taiwan is 032850295.
- 4. a. Anyone interested in playing in the softball league this summer, please speak with Calvin Tai. b. Anyone interested in playing in the basketball league this spring,
  - please speak with Tim Ersando.
- 5. Daylight Saving Time will start next Sunday (Mar. 13); kindly remember to turn your clock one hour forward the night before.
- 6. Our offering box is now moved to the sanctuary. Kindly make your offering inside the sanctuary.
- 7. As a way to support the refugees leaving Ukraine due to the war, our church will give the offering collected next Sunday (Mar. 13) to Red Cross.
- 8. Peace to all brothers and sisters; our church will celebrate March birthdays today. We kindly ask the TM congregations to stay after the service and the EM congregations to arrive at the church earlier. We will celebrate with birthday cakes.

God bless you all in this time and lean on Him for strength and wisdom. Wishing everyone a Happy New Year!



# 多倫多臺恩基督教會週報

Formosan Grace Christian Church in Toronto 841 Progress Ave., Toronto, Ontario M1H 2X4 Rev. Tim Li 647-529-5771 pastortim@fgcct.org 梁世隆牧師 416-560-3788 slone0921@gmail.com 教會電話 Church Telephone 416-850-2270 教會網址 Church Web Site: www.fgcct.org 2022年3月06日 Weekly Bulletin #892

2022 年度主題目標:【明白聖經,神的話語】

#### 主日禮拜程序 ORDER OF WORSHIP

司會: 蘇素碧 Su-Pi Su

#### ~~~靜候上帝 Waiting on the Lord ~~~

主	濤 文	The Lord's Prayer	會	眾					
宣	召	Call to Worship	司	會					
聖	詩	Hymn #366阮的天父上帝	會	眾					
啟	應	Responsive Reading36 (馬太 5)	會	眾					
獻	詩	Anthem							
~~~ 恭守上帝的話 Listen to The Word ~~~									
聖	經	Scripture 使徒行傳 3: 1-16	司	會					
講	道	Sermon 【上帝用的人】	梁世隆牧師						
祈	禱	Prayer	梁世隆特	牧師					
聖	詩	Hymn #258你若甘願被上帝引導	會	眾					
信仰告白		Statement of Faith 使徒信經	會	眾					
~~~回應上帝的話 Response to The Word ~~~									
奉	獻	Offering (Hymn 306B ver.4)							

## 獻 Offering (Hymn 306B ver.4)

### 我的錢銀獻給祢,用出攏趁祢旨意,我的才情祢賞賜,甘願還祢做器具

祈	禱	Prayer	司	會
報	告	Announcements	司	會
聖	詩	Hymn #513願主賜福保護你	會	眾
祝	濤	Benediction	梁世隆特	汝師
殿	绝	Postlude		

## 報告

- 1. 感謝主,因近來安省的疫情有好轉,本教會將從 <u>02 月 13 日</u>起逐漸開放台語堂的實體崇拜。目前聚會人數將限制在室内總人數的 50%。本教會仍然開放英語堂的實體崇拜及實體兒童主日學,但仍需配合政府在疫情下對於宗教聚會的規定。<u>請大家</u>遵守貼在入口上的注意事項以保會眾健康。
- 2. 下週主日 03 月 13 日由梁世隆牧師證道及主持恭守聖餐。 講題【呼召與回應】。經文:創世記 12: 1-9。司會;林美智姐。
- 3. 03 月 13 日招待人員:黃慶條、謝玲玉。03 月 13 日環境衛生管理人員:沈榮泰、李文雄。
- 4. 敬愛的計劍敏兄及吳瑞菊姐將在 3 月 9 日時回台灣定居,求主帶領他們前面的道路,每天有主的平安喜樂与他們同在,特別幫助計媽媽能早日减輕疼痛及恢復健康。他們也特別邀請兄姐若有機會回台灣請到他們家內壢玩。台灣電話 032850295。
- 5. 兄弟姊妹平安,今天教會在主日禮拜閉會後,會為3月生日壽星 慶生。請TM會友閉會後暫時留步,EM會友請早到,分享生日 蛋糕,大家一起祝賀"生日快樂"。
- 6. 下星期日(3月13日)開始日光節約時間,請記得在星期六晚 上睡前將時鐘撥快一個小時。
- 7. a. 有興趣在今年夏天參加壘球賽的人,請與 Calvin Tai 聯絡。 b. 有興趣在今年春天參加籃球賽的人,請與 Tim Ersando 聯絡。
- 8. 本教會的奉獻箱現在搬到了教堂內的至聖所,請大家到至聖所 裡奉獻。
- 9. 為了協助因戰爭而離開<u>烏克蘭</u>的難民,本教會將把下週主日 (3月13日)的奉獻捐給紅十字會。

上帝保守我們在這個艱困時期,倚靠祂的大能和智慧,得到平安。 祝大家新年快樂!

聖工分擔	本週 This Week (03/06/2022)		下週 Next Week (03/13/2022)			
司會 Worshi	p Leader	蘇素碧		林美智		
司琴 Pianist		~~~		~~~		
領詩 Praise T	Team	~~~		~~~		
獻詩 Anthem	1	~~~		~~~		
讀經 Bible R	eading	蘇素碧		林美智		
司獻 Offering	g	~~~		~~~		
招待 Greeter		陳麗珀、蔡	珀、蔡麗津		黄慶條、謝玲玉	
環境衛生管理 Environmenta		王素華、楊貴美		沈榮泰、李文雄		
投影設計 P. I	P. Design	劉慈敏		劉慈敏		
投影 P. P. Dis	splay	何珮瑜		何珮瑜		
主日人數統計 Attendance K		TBD		TBD		
Youth Servan	t-Month	~~~		~~~		
值月 Month-D	Outy	TBD		TBD		
主日 Sunday	台語 TM	英語 EM	主日學	SS	總共 Total	
出席 (02/27) Attendance	36	19	8*		63**	
奉獻 (02/27) Offering	~~~	~~~	~~~	,	~~~***	

華語出席 MM Attendance: (on line service)

\*Youth: 5 \*\*~~~ person stayed for both TM & EM

臺語部祈禱會 TM Prayer Meeting -星期五上午10:00 以Line群組的視訊通話方式進行

成人主日學 Adult Sunday School-星期四上午10:00 以Line群組的視訊通話方式進行 | 各組細胞小組 Cell Group--從三月起恢復

成人查經班/TM Bible Study--

請大家瀏覽教會網站來觀看查經的內容

美術班/手工藝術班 Art & Craft------ 星期四 Thursday---暫停

乒乓球 Table Tennis--星期二&四 Tue. & Thu. ---暫停

Wednesday Night Basketball: Every Wednesday ---暫停

英語成人主日學 EM Adult Sunday School ---- 暫停

主日崇拜 Sunday Service--請大家瀏覽教會網站來觀看講道的內容